



# Top Form Environmental Policy

## 黛丽斯环境政策

Top Form International Limited and its principle subsidiaries (“Top Form”) is committed to operating in an environmentally and socially responsible manner across all aspects of our business. We identify environmental impacts associated with business activities and set targets to continually improve environmental performance and minimize any potential negative impacts. This Environmental Policy provides a coherent guideline in managing significant environmental impacts of our operating regions.

黛丽斯国际有限公司及其属下公司（“黛丽斯”）致力以对环境和社会负责的态度开展业务。我们确定与业务活动相关的环境影响，并设定目标，持续改善环境，并将任何潜在的负面影响降至最低。本环境政策为管理我们所在的运营区域的重大环境影响提供一致的指导方针。

### **Compliance with Local Laws** 遵守当地法律

Top Form policies and procedures are regularly reviewed and updated to ensure in compliance with relevant laws, rules, and regulations  
黛丽斯定期检讨及更新政策和工作流程，以确保符合相关法律、法规和条例。

### **Climate Change and Carbon Emissions** 气候变化和碳排放

Top Form reduces our carbon footprint by adopting the use of renewable energy and execute long-term carbon emissions reduction plan  
黛丽斯通过采用可再生能源和执行长期碳减排计划来减少碳排放。

### **Use of Resources (water, energy, raw material)** 资源使用 (水、能源、原材料)

We adopt sustainability best practices to continuously optimize the consumption efficiency of various resources such as water, energy and raw materials.  
我们采用可持续性最佳做法，不断优化水、能源和原材料等各种资源的用量。

### **Industry and Domestic Wastewater** 工业和生活废水

Conduct regular water risk assessment to ensure quality of the wastewater meets local legislation requirements  
定期进行用水风险评估，确保废水质量符合当地法律要求。

### **Waste Management** 废物管理

We incorporate 5R's (Replace, Reuse, Reduce, Recover, Reprocess) of waste management principles to minimize, control, and manage operation waste  
我们将5R（替换、重用、减少、回收、再处理）纳入废物管理原则，以尽量减少、控制和管理运营废物。



# Top Form Environmental Policy

## 黛丽斯环境政策

### **Chemicals** 化学品管理

Top Form complies with national chemical regulations and international standards in purchasing, storing, handling, using, and disposing hazardous chemical substance.

Trainings are provided to personnel who work with chemicals  
黛丽斯在采购、储存、处理、使用和处置危险化学品方面符合国际标准。向从事处理化学品工作的人员提供培训。

### **Communication** 沟通

This policy is communicated with our employee and other key stakeholders and is publicly available on the Company's website

我们与雇员和其他主要持份者沟通此政策，并在公司网站上载政策。

Approved by: Kevin Wong (CEO)  
审批人：首席执行官黄启聪

Approved in April 2021  
审批日期：2021 年 4 月

Issued in April 2021  
发布日期：2021 年 4 月